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vili po eno strokovno predavanje 
strokovnjakov iz sosednjih držav 
o zatiranju varoj – predvsem o 
obvladovanju varoj v posame
znih državah. Nosilec: ČZS, rok 
izvedbe: JANUAR 2017.

• K preučitvi letošnjih izgub če
bel (ali je problem neučinkovi
tost zdravil, ali nevestno delo 
čebelarjev, ali vpliv okolja, npr. 
pomanjkanje hrane, ali FFS, tj. 
»boom efekt«) je treba pritegniti 

tudi MKGP, skratka, narediti je 
treba analizo stanja. Nosilci: VF-
-NVI, ČZS, BF, KIS, rok izvedbe: 
JANUAR 2017.

• ČZS želi vzpostavitev veterinar
skih pomočnikov. Rok izvedbe: 
MAREC 2017.

Glede organizacije in izvedbe izo
braževanj čebelarjev o praktični upo
rabi zdravil za zdravljenje varoze je 
UO ČZS sprejel sklep: UO ČZS ni za

dovoljen z vsebino poročila VFNVI o 
opravljenem delu na podlagi pogod
be, št. 31/2016 – Organizacija in iz
vedba izobraževanj. Nezadovoljstvo z 
vsebino delavnice so izrazili člani UO 
ČZS iz vseh volilnih okolišev, z izjemo 
celjskega.

Zaradi žgoče problematike ČZS 
pričakuje takojšnje ukrepanje in sklic 
izredne seje sveta za čebelarstvo pri 
MKGP.

Upravni odbor ČZS

Program 40. ApiSlovenije
V začetku pomladi je celjsko sejmi

šče že tradicionalno gostitelj domačih 
in tujih čebelarjev. Tudi leta 2017 bosta 
Čebelarska zveza Slovenije, Javna sve
tovalna služba v čebelarstvu, in družba 
Celjski sejem v soboto in nedeljo, 11. in 
12. marca, pripravila 40. državni čebe
larski posvet ApiSlovenija in mednaro
dno prodajno razstavo.

V okviru dvodnevnega posveta bodo 
čebelarji iz Slovenije in tujine izmenjali 
svoje izkušnje in znanje o najaktualnej
ših temah s področja čebelarstva. Osre
dnja tema sobotnega dne bo »Kako do 
zdravih in močnih čebeljih družin«, 
v nedeljo pa bo pozornost namenjena 
zlasti dobrim čebelarskim praksam.

40. državni čebelarski posvet Api
Slovenija bosta v soboto obiskala 
tudi predsednik Apimondie g. Phi-
lip McCabe in evropska poslanka iz 
Bolgarije ga. Mariya Gabriel, ki se v 
okviru odbora za kmetijstvo in razvoj 

podeželja v evropskem parlamentu 
ukvarja s področjem čebelarstva. Ob 
tej priložnosti bo g. McCabe predstavil 
usmeritve svetovne čebelarske organi
zacije, ga. Gabriel pa delo na področju 
čebelarstva v evropskem parlamentu. 

V strokovnem delu posveta bo naš 
gost eden izmed zdajšnjih največjih 
čebelarskih strokovnjakov dr. Antonio 
Nanetti iz Italije. Njegovo predavanje 
bo namenjeno novim tehnologijam 
zatiranja varoj s pripravki, ki v čebe
ljih pridelkih ne puščajo ostankov. 
Za njim bo nastopil predsednik ČZS  
g. Boštjan Noč, ki bo govoril o svojih 
izkušnjah s prekinitvijo zaleganja, pri
dobljenih pri več kot stotih družinah, 
pa tudi o tem, kdaj izvesti ta ukrep in 
na kakšen način. Ob tem bo opozoril 
tudi na pomen pravilne oskrbe čebel 
po prekinitvi zaleganja. V soboto bo 
naš gost tudi g. Werner G. Hohl iz 
podjetja BeeVital. Ob tej priložnosti 
bo predstavil novo zdravilo proti varo
zi, imenovano Varromed.

Nedelja bo namenjena dobrim če
belarskim praksam. Jernej Majcen bo 
predstavil »pasivno« pridobivanje ma
tičnega mlečka v vsakdanjem čebelar
stvu. Zainteresiranim bo pokazal pre
prost postopek, ki se ga za pridelavo 
nekaj matičnega mlečka za svoje po
trebe lahko nauči vsak. Tomaž Samec 
bo govoril o propolisu. Uporaba tega 
čebeljega proizvoda se je v zadnjih le
tih zelo razmahnila, saj ljudje vse po
gosteje posegamo po naravnih izdel
kih. Zaradi tega bi bilo koristno, da bi 
propolis pridobivali tudi iz AŽpanja. 
Na posvetu boste izvedeli, kakšne so 
možnosti za pridobivanje kakovostne
ga propolisa v tem panjskem sistemu. 
Franc Kobe bo govoril o pridobivanju 
medu v deviškem satju in o kakovo
sti tako pridobljenega medu. Franc 
Gosar bo predstavil svoj način vzreje 
rezervnih družin, saj to zaradi vedno 
večjih izgub čebeljih družin postaja 
vedno bolj nujen ukrep v slehernem 
čebelarstvu. Tone Kumer bo govoril o 
tem, kako sam čebelari v AŽpanju ter 
opozoril predvsem na pomembnost 
selekcijskega dela. Žan Podbregar bo 
govoril o svojem čebelarjenju v 2/3 LR
panju v celotnem čebelarskem letu, 
med drugim o krmljenju, zazimitvi, 
prvem pregledu, pripravi čebel na pašo 
in o prevažanju nakladnih panjev. 
Predstavil bo tudi tehnologijo zmanj
šanja vsebnosti vode v medu. Osrednja 
tema predavanja Danila Bedeka bo, 
kako čebelariti s 300 čebeljimi druži
nami. Predstavil bo svojo čebelarsko 
pot in spoznanja, ki jih je pridobil s šir

Javni natečaj za najboljšo tehnološko rešitev  
pridobivanja matičnega mlečka

Komisija za tehnologijo čebelarjenja in varno hrano pri ČZS razpisuje na-
tečaj za najboljšo tehnološko rešitev pridobivanja matičnega mlečka. Vse 
zainteresirane inovatorje prosimo, da svoje inovacije oz. svoje tehnološke re-
šitve pridobivanja matičnega mlečka do 1. februarja 2017 pošljejo na sedež 
ČZS na Brdu pri Lukovici. Komisija za izbor bo izbrala najboljše tehnološke 
rešitve, širši čebelarski javnosti pa jih bomo predstavili na ApiSloveniji 2017 v 
Celju. Več informacij vam je na voljo po tel. št.: 040/436 516 ali na e-naslovu:  
vlado.augustin@czs.si.

Vlado Auguštin, svetovalec JSSČ
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Nova slovenska čebelarska 
oblačila za prosti čas

V tajništvu ČZS že sprejemamo 
prednaročila za povsem novo kolek
cijo čebelarskih oblačil za prosti čas 
s 15odstotnim popustom na redne 
cene. Dobava bo mogoča od marca 
2017 naprej, in sicer na ApiSloveniji 
v Celju. Naročila sprejema ga. Dimc: 
041/370 409, barbara.dimc@czs.si.

Tajništvo ČZS

Artikel Cena v 
EUR z 
DDV

Cena v EUR s 
15-odstotnim 
popustom ob 
prednaročilu

polo majica 
(moška in 
ženska)

18,30 15,60

majica (moška 
in ženska)

15,30 13,00

vetrovka 
(moška in 
ženska)

60,70 51,60

kapa 7,9 6,7

Predstavitev Mateja Mandlja 
– novega tajnika ČZS

S koncem minulega leta se je upoko
jil dozdajšnji dolgoletni tajnik Čebelar
ske zveze Slovenije g. Anton Tomec. Na 
delovno mesto tajnika sem bil kot naj

primernejši kandidat izbran na pod
lagi javnega razpisa, ki je bil v začetku 
novembra objavljen na spletni strani 
ČZS in na Zavodu za zaposlovanje. 

Naj se na kratko predstavim. Doma 
sem iz Občine Ivančna Gorica, v tem 
kraju pa sem tudi obiskoval Srednjo 
ekonomsko šolo. Študij sem nadaljeval 
na Fakulteti za upravo v Ljubljani, kjer 
sem diplomiral z diplomsko nalogo o 
okoljevarstvenih organizacijah, končal 
pa sem ga z magistrskim delom, kate
rega osrednja tema je bila kakovostna 
shema SMGO. Največ delovnih izku
šenj sem si pridobil z delom na terenu, 
saj sem približno leto in pol z lastniki 
zemljišč sklepal služnostne pogodbe 
za optično omrežje, zadnje leto pa sem 
delal kot komercialist na terenu.

Zdaj že sedmo leto uspešno čebela
rim s približno 40 čebeljimi družina
mi v nizko nakladnih 2/3 LRpanjih ali 
tako imenovanih Farrarjevih panjih. 

Pri svojem čebelarjenju dajem pred
nost predvsem kakovosti pridelkov. 
Čebele od vsega začetka zdravim iz
ključno z organskimi kislinami, med 
pa pridelujem v deviškem satju. Leta 
2012 sem se vključil v kakovostno she
mo SMGO, s pomočjo katere sem po
sodobil svoje čebelarstvo. Kmalu sem 
začel svoj med prodajati po višji ceni. 
Leta 2014 sem pridobil nacionalno po
klicno kvalifikacijo čebelar/čebelarka. 
Odkar čebelarim, sem dejavno vklju
čen tudi v domače Čebelarsko društvo 
Krka in Zagradec, v katerem opra
vljam delo tajnika društva.

Poleg družine mi v življenju največ 
pomeni čebelarstvo. Sprejetje na de
lovno mesto tajnika ČZS jemljem kot 
veliko odgovornost do vseh slovenskih 
čebelarjev in čebelarstva nasploh. To 
delo bom opravljal z velikim zanima
njem in iskrenim veseljem. 

Naj medi!

Matej Mandelj, mag. upr. ved,  
tajnik ČZS
041/337 854
matej.mandelj@czs.si

jenjem čebelarstva. Nekatere ovire v 
sami tehnologiji namreč preprečujejo 
učinkovito čebelarjenje z več družina
mi, še posebej če čebelarimo ob redni 
zaposlitvi. Roman Košale nas bo pou

čil, kako zelo pomembne so promocije 
oz. predstavitve pridelkov in izdelkov, 
ki jih tržimo.

Na koncu bomo imeli priložnost 
prisluhniti še predsedniku Zveze 

evropskih poklicnih čebelarjev Wal-
terju Haefekerju, ki bo govoril o poti 
do idealnega zdravljenja varoze.

Vlado Auguštin, svetovalec JSSČ

Šole in vrtci bodo letos 
dobili sadiko lipe in 
semena sončnic!

Že pred časom smo se s pristojni
mi v Semenarni Ljubljana dogovorili, 
da bodo leta 2017 vsem šolam in vrt

cem podarili semena sončnic, zdaj pa 
smo se tudi s pristojnimi v Zavodu za 
gozdove Slovenije dogovorili, da jim 
bodo zagotovili še sadike lipe. Semena 
sončnic in sadike lipe bomo šolam in 
vrtcem razdelili spomladi, najpozneje 
do dneva Zemlje 22. aprila. Ob tej pri
ložnosti bodo šole in vrtci prejeli tudi 

izobraževalna gradiva o pomenu me
dovitih rastlin in pomembnosti njiho
vega sajenja. V imenu ČZS se Seme
narni Ljubljana in Zavodu za gozdove 
Slovenije zahvaljujem za sodelovanje 
pri tem projektu.

Boštjan Noč, predsednik ČZS


